
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 19. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1300
Ministeren bedes redegøre for, om den bekymring, som direktøren for SSI giver udtryk for
i artiklen "SSI frygter smitteboom hos forældre: - Vi kan ikke trykke speederen helt i bund"
på TV2's hjemmeside 18/5-21, giver anledning til, at sundhedsmyndighederne i løbet af
maj eller juni måned i et eller andet omfang vil medtage vaccinerne fra Astra Zeneca
og/eller Johnson & Johnson i det danske vaccinationsprogram og i modsat fald, hvorfor
så ikke ihukommet bekymringen for smitteudbredelsen i det danske samfund?
https://nyheder.tv2.dk/samfund/2021-05-18-ssi-frygter-smitteboom-hos-foraeldre-vi-kan-
ikke-trykke-speederen-helt-i-bund

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 26. maj 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Geertsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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